

English Version (see below for the German version)
Author Guidelines
German Journal of Real Estate Research (GJRER)

1. Aims and Scope

GJRER publishes scholarly articles in the field of real estate research, with an interdisciplinary approach drawing on economics, finance, urban studies, and related disciplines. Submissions should be theoretically sound, methodologically rigorous, and relevant to the research community.

2. Submission Criteria

- Manuscripts must be original, not already published in a journal, and not under review elsewhere.
- Submissions may be written in either English or German.
- The recommended length is around 25 pages in Word.

3. Formatting and Style

- Submissions must be anonymized (no author or institutional information).
- Include an abstract (max. 250 words) and 3–5 keywords.
- Use a consistent style for citations and references (e.g. APA).
- Tables and figures must be clearly numbered and captioned.

4. Peer Review Process

All manuscripts undergo a double-blind peer review. The final decision rests with the editor-in-chief team.

5. Ethics and Disclosure

- Plagiarism, duplicate submissions, or unethical practices will result in rejection.
- Authors must disclose any funding sources and potential conflicts of interest.

6. Submission Procedure

Please submit your manuscript only via the journal's online system. Contact the editorial office for any questions.

Deutsche Version
Autorenrichtlinien
Zeitschrift für Immobilienökonomie (GJRER)

1. Ziel und Ausrichtung der Zeitschrift

Das *GJRER* veröffentlicht wissenschaftliche Arbeiten mit Bezug zur Immobilienwirtschaft, insbesondere mit interdisziplinärer Perspektive aus Ökonomie, Finanzen, Raumplanung und verwandten Feldern. Eingereichte Beiträge sollten theoretisch fundiert, methodisch solide und für die Forschungsgemeinschaft relevant sein.

2. Einreichungskriterien

- Manuskripte müssen Originalarbeiten sein, die nicht gleichzeitig bei einer anderen Zeitschrift eingereicht oder veröffentlicht sind.
- Beiträge können auf Deutsch oder Englisch verfasst sein.

- Der Umfang sollte in der Regel 8.000 Wörter nicht überschreiten.

3. Formatierung und Stil

- Bitte verwenden Sie ein anonymisiertes Format (ohne Autorennamen oder institutionelle Hinweise im Text).
- Manuskripte sollten ein Abstract (max. 250 Wörter) und 3–5 Keywords enthalten.
- Literaturverweise folgen einem einheitlichen Stil (z.B. APA).
- Tabellen und Abbildungen sind nummeriert mit erklärender Beschriftung.

4. Begutachtungsverfahren

Alle Beiträge durchlaufen ein doppelt anonymes Peer-Review-Verfahren. Die finale Entscheidung trifft das Editor-in-Chief-Team.

5. Ethik und Offenlegung

- Plagiate, Mehrfacheinreichungen oder unethisches Verhalten führen zur Ablehnung.
- Finanzierungsquellen und potenzielle Interessenskonflikte müssen offengelegt werden.

6. Einreichung

Bitte reichen Sie Ihr Manuskript über das Online-System der Zeitschrift ein. Bei Fragen kontaktieren Sie die Redaktion.